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Referat af hovedbestyrelsesmøde d. 19. april 2017: 
 
Tilstede: 
Formand: Sven Edelmann 
Næstformand: Pauli Christensen 
Kasserer: Dorthe Toftebjerg 
FU-medl.: Villy Jensen,  
 Judi Jørgensen 
 Lotte Jensen 
FU-supl.: Lene Odgaard 
 Michael Olsen 
 
BAD: René Larsen 
BIL: Steen U. Olsen 
HÅN: Lene Barslund 

FOD: Per Lund Sørensen 
GYM: Jeannette Bahnsen 
PET: Bo Rheinlænder 
TEN: supl.: Niels Erik Olsen 
TRI: Fritz Jüngling 
IT-udvalg: Bent Andersen 
Tune-Hallerne: Finn Hansen 
 
Afbud: 
SVØ: Michael K. Kristensen 
Idrætsråd: Lise Persson 
 

 
Dagsorden: 
 
1. Godkendelse af referat: 
Godkendt. 
 
2. Ønsker om punkter på dagsordenen, som ikke falder ind under andre punkter: 
Ingen. 
 
3. Regnskab: 
Regnskab sendt til Greve Kommune i dag. Dorthe oplyste, at resultatet viser lidt over kr. 400.000,- 
Regnskabet skal godkendes af hovedgeneralforsamlingen. 
 
4. Medlemmer 2016, indmeldt i det centrale register: 
Ca. 4.800, jævnfør tidligere udsendt oversigt. 
 
5. Afdelingsgeneralforsamlinger 2017, beretning og referat samt valg og andre meddelelser: 
FOD: Pauli Christensen er udtrådt af bestyrelsen, som ellers er genvalgt. 
 

BIL: Fuldtallig bestyrelse. Afdelingen har fået flere medlemmer, heraf 4 i ungdomsafd. 
 

GYM: 6 valgt ind i bestyrelsen. Der var 651 deltagere til opvisningen, som igen var en stor 
succes. Meget fint samarbejde og stor hjælp og nytte af hallens personale og Cafeteria. 

 

TRI: Nogen udskiftning i bestyrelsen. Cykeltrim som udvalg. 
 

PET: 4 i bestyrelsen, en del udskiftninger. Nu 19 medlemmer, håber på flere kommer til. 
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HÅN: SM på søndag d. 23/4, 3 Tune-hold deltager. Bestyrelsen har 7 medlemmer, men 

mangler fortsat en formand. Ungdomsafdelingen har holdt afslutning i Cafeteriet til 
stor tilfredshed. – Åbent Hus d. 6/5. 

 

TEN: Udendørssæsonen er indledt tidligt. Håber på større ungdomstilslutning. 
 

BAD: Sommerbadminton planlagt. Arrangement med DGI d. 26/4 for at lokke flere medlem-
mer til. 

  
6. Valg af pokal- og prismodtagere – indstillinger er udsendt: 
Modtagere besluttet. 
 
7. Idrætsfest 2017: 
Lotte: Der er 316 deltagere, næsten lige så mange som sidste år. Alt går efter planen. 
 
8. Imageudvalg – brochure til udsendelse: 
Lotte: Der bliver tale om en 40-siders pjece med en dobbeltside til hver afdeling til præsentation. 
Forventes udgivet én gang årligt. Bidrag fra afdelingerne modtages meget gerne meget snart - og 
senest på fredag til Lotte. 
 
9. Hovedgeneralforsamling d. 8. maj 2017: 
Er planlagt. 
 
10. Tak til hovedbestyrelsen for et godt samarbejde (Sven): 
Sven takkede for det gode samarbejde i hovedbestyrelsen. 
 
11. Eventuelt: 
Intet. 
 
12. Kommende HB-møder: 
Endelig oversigt, når nyvalgt FU har holdt møde kort tid efter hovedgeneralforsamlingen. Foreløbig 
er planlagt HB-møde d. 14. december 2017. 
 
 

Referent: 
Claus Christiansen 

 
 
 
 
 
 


